
 

 
 
 

Måned 
 
 

DATO: 04.11.2022 
STED: Thallaug Advokatfirma 
MØTELEDER: Vilde Roheim Tveit 
MØTEREFERENT: Sandra Sund Losen 
 
 
 

Referat  

 
 

 
 
 
 

Den 04. November holdt Hovedstyret sitt månedlige styremøte. På møte gikk vi 
rutinemessig igjennom progresjon i under-styrene, og ellers aktuelle tema. Referatet 
publiseres på nettsiden vår, for å sikre hensynet til gjennomsiktighet. Vi ønsker å være 
så åpne som mulig om driften av foreningen. 

 
 

- Sign. /JF- Hovedstyre 21/22 
 

 
 

Leder: Vilde Roheim Tveit 
Nestleder: Emilie Teig 

Økonomiansvarlig: Herman Saksvik 
Medieansvarlig: Vemund Følstad Breivik 

Leder av Sosial: Sandra Losen 
Leder av idrett: Tirill Marie Hedel 

Leder av fagstyret: Julie Steen 
Leder av arbeidslivsdagsstyret: Idiris Awil 

 
 
 



 

 
 

SAK BEHANDLET 
1  Siden sist - ALD 

- Mangler å ha evalueringsmøte innad i møtet 
- vurderer å sende ut evalueringsskjema til bedriftene som møtte 

opp på ALD 
 
Evaluering fra hovedstyret: 

- har fått høre fra folk at ALD var litt for likt som i fjor 
- dårlig oppmøte av jusstudenter - hvordan skal vi forbedre dette? 

 - stand for ALD 
 - en annen dato der det er naturlig at folk er på skolen 
(eksamensperiode f.eks.) 
 - ferdig med brosjyre tidligere slik at vi kan dele ut brosjyrer på 
stand og levere på biblioteket 
 - bedre promotering på instagram, tidligere ut med arrangement 
på facebook 

 
 

2  Sosial 
 

Julebordet: 
- Begynt å planlegge julebord, skal ha et møte med Kjetil for å 

avtale litt nøyere 
 
Halloween: 

- strengere på å hente billett på stand (flere kom i ettertid, skaper 
mer stress for oss) 

- viktig å presisere at det er JUSSFORENINGEN som arrangerer 
og har invitert andre foreninger. 

 
3   

Idrett 
 
Løpeonsdag:  

- litt demotiverende at folk ikke kommenterer, men bare møter opp 
(strengere på at folk må kommentere) 

- en ide å tilby noe på løping? proteinbar, drikke, t-skjorte osv. for 
å gjøre det mer eksklusivt  
- bestille inn en eske med energibarer for å dele ut 

- dele spontantgruppen i bajus22 
- lage en egen facebookgruppe for løpeonsdag 
- må ikke alltid være i regi av Kristoffer, andre kan ta ansvar hvis 

han ikke har mulighet 
- varierende trening med intervaller og langløping 

- variere mellom å løpe i byen slik som hittil, og evt. møte på 
løpebanen for kortere økter osv. - lettere å hoppe av underveis, 
sosialt mtp. at man kan stå på siden å prate med folk (jf idrett 
som f.eks. deler ut noe) 



 

- presisere bedre at det er LAVTERSKEL 
 
Futsalturnering: 

- arrangerer med psykologi 
 
World cup: 

- helgen før eksamen (3.-4. des) - forventer derfor dårlig oppmøte 
fra 2. avdeling, men forhåpentligvis flere fra 1. og 3.  

 
4 Fag 

 
Gjenstående gjesteforelesninger i 2022: 

- 04. november (privatrett) 
- 06. desember (NIRI) 
- 16. november (pengekrav) 

 
Ny i fag: 

- Velger den som lå som neste etter forrige supplering 
- Vilde tar kontakt på e-post med vedkommende for å høre om hun 

er interessert. 
- forslag om å i stedet kjøre en ny søknadsprosess, men forslaget 

ble nedstemt.  
 

5  
Økonomi 
 
Generelt om budsjett: 

- ønsker en oversikt over hvilke arrangement understyrene tenker å 
arrangere i løpet av året og et budsjett for hvert arrangement - 
målet er å holde seg til budsjettet 

- leder av understyrene sender inn til Herman i desember 
- viktig av budsjett planlegges med hele understyret 
- større fokus på å holde arrangementene våre gratis så langt det 

lar seg gjøre  
 
 
Hovedstyret: kr 5 000,- (10k) (teambuilding, julekalender, stand) 
Drift: - kr 20 000,- (12k) (nettside, adobe, kamera, gensere, stand) 
 
Overskudd på kr 44 000,- (hva skal vi gjøre med det?) 
 
 
Bestemt at vi gir kr 10 000,- til JF sosial, øremerket underholdning:  
 
Fond: 

- Kun 2x Thallaugs bidrag på konto (100k) for å stille sikkerhet 
 
Bestilte færre gensere i år, kan godt bestille enda færre neste år. 

- ide å ha et utsalg (lagertømming) med alle gamle gensere til en 
billig penge for å få tømt lageret 



 

 

6 Markedsføring 
 
Endre passord på instagram: 

- Kun Vemund har tilgang, han videre sender evt. meldinger som 
kommer inn til andre  

 
Utenlandstur: 

- ønsker video 
 

7 JFL 
 
Organisatorisk:  

- hytter må bestilles asap 
- buss må bestilles innen semester 

 
Vurderer måter å vise at vi IKKE støtter bruk av narkotika: 

 
Nytt møte organisatorisk: 23. november kl. 08-09 
nytt møte JFL felles: 23. november kl. 09-10 

8 Julekalender - Vemund og Sandra (hovedansvar) 
- hver søndag i advent:  

 - 27. november 
 - 04. desember 
 - 11. desember 
 - 18. desember 

 
Secret santa:  

- Vurderer secret santa 
-  
-  

 Lager 
- holde lageret ryddig (sette soundbox inn i skapet osv.) 
- alt av JF sine ting skal være på lageret og ikke hjemme hos noen 
- lagertømming 
- varetelling 

 



 

 Eventuelt 
 
Sette av mer tid til møter. Heller bruke 3 timer på et godt møte, enn å 
skyndte seg gjennom punktene for å bli ferdig i tide.  

 Neste møte 
 
Onsdag 07. desember kl 10.00 

 
 
 

 


